



Course

حامل القرآن الكريم

Bearer of the Book of Allah

لمن هذه الدورة؟

تم تصميم هذه الدورة لأولئك الذين يطمحون إلى حفظ القرآن الكريم بالتجويد والدقة. تمثل هذه الدورة خطوة محورية نحو تحقيق الهدف النبيل لحفظ القرآن الكريم بالكامل مع تطبيق قواعد التجويد، وبالتالي يصبح الطالب حاملاً لكتاب الله

Who is this course for?

This course is designed for those who aspire to memorize the Quran with Tajweed and precision. It represents a pivotal step towards achieving the noble goal of memorizing the entire Quran while applying the rules of Tajweed, thus becoming a carrier of the Book of Allah.

محتوى الدورة

تقسيم الأجزاء والسور

يتم ذلك بشكل منهجي ليتناسب مع قدرات كل طالب، حيث يتم وضع خطة منظمة تبدأ من سورة الفاتحة وتنتهي بسورة الناس.

قواعد التجويد المتقدمة

تركز هذه الدورة على التفاصيل الدقيقة للتجويد التي لا يمكن تعلمها إلا بالتلوة تحت إشراف حافظ متقن، مما يمكن الطالب من أن يصبح حافظًا للقرآن الكريم بإتقان لجميع قواعده.



Course content

Division of Sections & Chapters

Done systematically to suit the capabilities of each student, a well-organized plan is laid out starting from Surah Al-Fatihah and ending with Surah An-Nas.

Advanced Tajweed Rules

This course focuses on the intricate details of Tajweed that one cannot learn without reciting under a proficient memorizer, enabling the student to become a memorizer of the entire Quran, proficient in all its rules.



نتائج التعلم

- تخريج حفاظ متقنين للقرآن الكريم.
- إعداد الطلاب ليصبحوا معلمين للقرآن الكريم، مجهزين بالأدوات اللازمة.
- تعزيز الارتباط الروحي بالقرآن الكريم، وتحقيق الرضا الداخلي وراحة البال.

Learning outcomes

- Graduating proficient memorizers of the Quran.
- Preparing students to become teachers of the Quran, equipped with necessary tools.
- Enhancing the spiritual connection with the Quran, achieving inner satisfaction and peace of mind.

حامل القرآن الكريم

Bearer of the Book of Allah

Start dates First of month

Course length 6 months

Lesson length 40 Min

Lessons per week 3 Lessons

Lessons time After school

Students per class 4 (max 5)

Certificate Yes

تاريخ البدء بداية كل شهر

مدة الدورة ٦ أشهر

مدة الدرس ٤٠ دقيقة

الدروس في الأسبوع ٣ دروس

وقت الدرس بعد المدرسة

عدد الطلاب ٤ (٥ أقصى حد)

الشهادة يوجد



احجز مقعدك الان وانضم لمئات الطلاب حول العالم
**Reserve your seat now and join hundreds of
students around the world**